
1. Klopt het dat een boer uit NOP bij de provincie heeft aangeklopt dat hij ging stoppen. Zo ja, 
wie krijgt dit als eerste in zijn portefeuille? Hoe is dit proces verder verlopen zodat het 
aangeboden is aan het rijk en de COA als uitvoeringsorganisatie? 
 

2. Als de gedeputeerde stikstofrechten opkoopt, is hij dan ook verantwoordelijk voor de 
toekomst van de kavel? 
 

3. Mag een Rijksheer geheimhouding opleggen zoals in de raad van Noordoostpolder is 
gebeurd?  
 

4. Waarom heeft u, alvorens het rijk te wijzen op de kavel, niet bezien of dit een verstandige 
actie is vanuit draagkracht en draagvlak in de omgeving? Heeft u rekening gehouden met 
de beloften vanuit de overheid naar de omgeving van maximaal 1000 asielzoekers? 
 

5. Dorpsbelangen zeggen zich geschoffeerd te voelen en ernstig teleurgesteld te zijn In 
partners als het COA en de provincie. Tot kortgeleden was er altijd een prima 
samenwerking gebaseerd op wederzijds respect. Hoe gaat u dit vertrouwen herstellen? 
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